

中国农业大学本科生成绩记载规则说明

Grading Policies for Undergraduate of China Agricultural University

1. 以学期为单元记载课程成绩，按等级制形式显示。成绩对应规则如下：

The course grades are reported on a semester calendar, in the form of letter grade system. The following table shows the grading framework in detail:

等级 Grades	百分 Percentage Equivalents	绩点 Grade Points
A+	[95,100]	4.0
A	[90,95)	4.0
A-	[85,90)	3.7
B+	[82,85)	3.3
B	[78,82)	3.0
B-	[75,78)	2.7
C+	[72,75)	2.3
C	[68,72)	2.0
D+	[64,68)	1.5
D	[60,64)	1.0
F	[0,60)	0
EX	免修 Exempt	---
P	通过 Passing	---
N	不通过 Not Passing	---
inv	无效 invalid	0

2. 本科生采用平均学分绩点(GPA)衡量学生学习质量。计算公式如下：

(1) 课程学分绩点=绩点×学分数

(2) $GPA = \frac{\sum \text{课程学分绩点}}{\sum \text{课程学分}}$

The evaluation of undergraduate learning is shown by GPA (Grade Point Average).

Conversion Formula:

(1) Course grade points = grade points × course credits

(2) $GPA = \frac{\sum \text{course grade points}}{\sum \text{course credits}}$

3. 以下课程不参与 GPA 计算：

(1) 成绩记载为“免修 EX”和“通过 P”、“不通过 N”的课程。

(2) 其它绩点为“---”的课程。

The following courses are excluded in the computation of GPA:

(1) Exempted courses (EX) and Passing/Not Passing courses (P/N).

(2) The courses with grade point labeled as “---”.

4. 其它说明：成绩单加盖中国农业大学本科学院公章后生效；

任何个人及机构不得对本成绩单内容做改动；

不出具百分制平均分证明。

Notes: Only transcripts with an official seal will be validated.

No individual or organization is eligible to modify the contents of the transcript.

No hundred-mark average certificates are issued.

中国农业大学本科学院
Undergraduate School of China Agricultural University